
Referat fra styremøte mandag 20.04.2009 

Tilstede: Rolf N. Hansen, Arne Almendingen, Simon Rasmussen, Anton Bachke,  Turid 
Wenche Bachke, Per Arild Kvist 

1) Gjennomgang av referat fra forrige møte 
Det var ingen kommentarer til referatet. 

2) Regnskap & budsjett 

Foreløpig regnskap viser et underskudd på ca. kr 6.000. Dette skyldes vesentlig et høyere 
forbruk på premier og lavere inntekter på medlemskontingent enn budsjettert. 
Styret vil på Årsmøtet foreslå at medlemskontingenten økes til kr 600 for ordinære 
medlemmer og kr 300 for klubbmedlemmer. Det vil også bli foreslått å øke kvelds-
kontingenten med kr 10 til kr 70 (80 for sommerbridgen). Dette vil gi mulighet for å avsette 
et beløp for å subsidiere jubileumsarrangement i 2010. Det vil bli foreslått at jubileums-
komiteen får inntil kr 50.000 til disposisjon for dette. 
Anton vil sette opp et budsjett basert på disse forslagene. 

3) Innkomne forslag 

Det er kommet et forslag om til å gå over til årsregnskap basert på kalenderåret i stedet for 
bridgesesongen. Styret vil ikke anbefale dette da en ikke kan se noen spesielle fordeler med 
det. Det er heller ikke noe pålegg fra NBF, selv om de har anbefalt det. 
 
4) Årsmelding 
Simon hadde laget et utkast som ble gjennomgått. Han vil innarbeide de kommentarene som 
ble framført og sende revidert årsmelding til styret snarest (allerede gjort !). 

5) Valg 
Styret vil i tillegg til forslag til nytt styre foreslå 2 varamedlemmer til styret samt valgkomite 
med 2 medlemmer. 

6) Innkalling til Årsmøtet 

Innkalling med dagsorden vil bli lagt ut på nettsida snarest. 


